

**နေရာထိုင်ခင်းထိန်းသိမ်းရေးကော်မတီ**  
**အစည်းအဝေးခန်းမ၊ ချီး(စ်)ကလပ်(ခ) (Cheek-Clark) အဆောက်အအုံ**  
**မတ်လ ၂၉၊ ၂၀၁၂**

**ကြိုဆိုခြင်းနှင့်မိတ်ဆက်ခြင်း**

မစ္စလေးဟော့တ် (Ms. Lea Holt) မှအစည်းအဝေးတက်ရောက်လာသူများအားလုံးကိုကြိုဆို၍ကျေးဇူးတင်စကားပြောကြားခဲ့ပါသည်။ တက်ရောက်လာကြသောအကြံပေးကော်မတီအဖွဲ့ဝင်များမှာ - ကျော်အောင် (Kyaw Aung)၊ ဗာဂျီးနီးယားဘေလေ့စ် (Virginia Baillif)၊ စယ်လ်ဗီယာဘလန်း (Sylvia Bland)၊ ရှောင်းကယ်လ်ဝဲလ် (Shawn Caldwell)၊ ဒေးဗစ်ဖရဲလေး (David Fraley)၊ စောလောလမူး (Saw Lawla Moo)၊ ဂျွန်ဝီလျံ (John Williams)၊ ဂျူနီတာ ဝီလျံ (Juanita Williams)၊ အင်ဂျလာဝူးမက် (Angela Womack) နှင့် ဒိုနယ်လ်ရိုက် (Donald Wright) တို့ဖြစ်ပါသည်။ ကယ်ရိုလင်းအဲန်လန် (Carolyn Elfland)၊ ထရေစီအက်နဂူး (Tracy Agnew)၊ ခရစ်စတိုဖာချယ်ရွန် (Christopher Chiron) နှင့် စီမံခန့်ခွဲရေးပံ့ပိုးမှုမှ မေရီကရဲလ်ဗင် (Mary Craven) တို့လည်းတက်ရောက်ခဲ့ပါသည်။ ဂျော့စ်ဂျိန်း(စ) (George James) တစ်ဦးတည်းသာအစည်းအဝေးသို့ တက်ရောက်ခဲ့ခြင်းမရှိပါ။

**အစည်းအဝေးမှတ်တမ်းများ- မတ်လ ၁၅၊ ၂၀၁၂ အစည်းအဝေး**

မတ်လ ၁၅၊ ၂၀၁၂ အစည်းအဝေးမှတ်တမ်းအချက်များကိုပြန်လည် လေ့လာကြည့်ရှုခဲ့ပါသည်။ မစ္စတာဝီလျံ (Mr. Williams) မှ မှတ်တမ်းအချက်များ ရှိထားသည်တို့ကိုလက်ခံကြောင်းအဆိုပြုပြီး မစ္စ ဝူးမက် (Ms. Womack) ကထောက်ခံခဲ့ပါသည်။ မှတ်တမ်းအချက်အလက်များကို အငြင်းပွားမှုမရှိဘဲ သဘောတူညီခဲ့ကြပါသည်။

**နေရာထိုင်ခင်းထိန်းသိမ်းရေးဒါရိုက်တာရှာဖွေခြင်း**

ဒါရိုက်တာရှာဖွေခြင်းနောက်ဆုံးအဆင့်များကိုလုပ်ဆောင်လုပ်ရှိပါသည်။ လာမည့်နှစ်ပတ်အတွင်းတွင် ကြေငြာချက်များထွက်ပေါ်လာရန် မျှော်လင့်ထားပါသည်။

အခြားသောကိစ္စများ

မစ္စင်အဲန်လန် (Ms. Elfland) မှနေ၍ကျွန်ုပ်တို့၏ဒါလက်ထောက်ဒါရိုက်တာအသစ်များအဖြစ် တာဝန်ထမ်းဆောင် မည့်သူများ ဖြစ်ကြသည့် ရှောင်းကယ်လ်ဝဲလ် (Shawn Caldwell)၊ နှင့် ဂျိမ်းထရက် (James Trapp)၊ ကျွန်ုပ်တို့၏ဖုန်းနံပါတ်များဖြစ်ကြသော အဲလ်ဘတ်ဝါရှင်တင် (Albert Washington) - ဇူ ၂၁၊ ဂျွန်ဝီလျံ (John Williams) - ဇူ ၂၁၊ ရှောင်းဝူးမက် (Shawn Womack) နှင့် ညနေပိုင်းသွားဖက်ဆိုင်ရာ ကျောင်းတွင် တာဝန်ကျသူ စောလောလမူး (Saw Lawla Moo) တို့ကို ဂုဏ်ပြုခဲ့ပါသည်။ ဖွဲ့စည်းပုံဇယား အသစ်ကိုလုပ်ဆောင်လျက်ရှိပြီး ပြီးမြောက်သွားသည့်အချိန်တွင် ဌာနတစ်ခု လုံးသို့ယင်းဇယားကိုဝေမျှ ဖော်ပြပေးမည်ဖြစ်ပါသည်။

မစ္စင်အဲန်လန် (Ms. Elfland) မှ အဖွဲ့ခေါင်းဆောင်သစ်ရာထူးများအတွက် အကြံပေးတင်ပြခဲ့ကြသော သူတိုင်းကို ကျေးဇူးတင်ရှိခဲ့ပါသည်။ ထိုရာထူးတစ်ခုစီအတွက် လျှောက်လွှာပေါင်း ၄၀ ခန့်ရှိပါသည်။ နောက်ဆုံးရာထူး ကို ဧပြီလ ၂၊ ၂၀၁၂၊ တနင်္လာနေ့တွင် ပိတ်မည်ဖြစ်ပြီး တွေ့ဆုံမေးမြန်းခြင်းကို မကြာမီတွင်စတင်တော့မည် ဖြစ်ပါသည်။ မစ္စင်အဲန်လန် (Ms. Elfland) အနေဖြင့် အာဏာပိုင်အရေးကိစ္စများကြောင့် ဌာနရမ်းခြင်းကို ရပ်ဆိုင်း ခြင်း သို့မဟုတ် ရာထူးနေရာအလွတ်များကို ဖယ်ရှားခြင်းတို့ရှိလာနိုင်သောကြောင့် ဤရာထူးနေရာအသစ် များ အတွက် ဖြစ်နိုင်သမျှမြန်မြန် အလုပ်ခန့်အပ်ပေးရန်လိုအပ်နေပြီဖြစ်ကြောင်းသတိပြုမိပါသည်။

ပတ်ဝန်းကျင်၊ ကျန်းမာရေး နှင့် လုံခြုံရေး (Environment, Health and Safety- (EHS)) က မတူညီသောဓာတုပစ္စည်းများ တစ်ဆယ့်ရှစ် (၁၈) မျိုး ကိုပြန်လည်စစ်ဆေးကြည့်ရှုခဲ့ပြီး ထိုအထဲမှနှစ်မျိုးသည် ရောဂါပိုးအမျိုးအစားအားလုံးတို့ကို သတ်နိုင်သော ရောဂါပိုးသတ်သည့်ဓာတုပစ္စည်းများဖြစ်သည်ဟု အတည်ပြုခဲ့သည်ဟု မစ္စင်အဲန်လန် (Ms. Elfland) မှ ထုတ်ဖော်ပြောကြားခဲ့ပါသည်။ ပစ္စည်းအသစ်များသည် ထုတ်ကုန်ပစ္စည်းအဟောင်းများကဲ့သို့ သန့်စင် ခြင်းမရှိကြောင်း၊ အနံ့မရှိကြောင်းသတိထားမိကြောင်း နှင့် အချို့သောဓာတုပစ္စည်းများကို မရောနှောသင့်ကြောင်း၊ အကယ်၍ရောနှောခဲ့ပါက အန္တရာယ်ရှိသော ဓာတုတုံ့ပြန်မှုများဖြစ်နိုင်ကြောင်းသူမက ထပ်မံသတိပေးခဲ့ပါသည်။ ဤအကြောင်းရင်းများကြောင့် အလုပ်သမားများသည် သန့်ရှင်းရေးပစ္စည်းများကိုအိမ်သို့ပြန်မယူဆောင်သွားသင့်ကြောင်းကော်မတီအားသတိပေးပြောကြားခဲ့ပါသည်။ MTR သို့မဟုတ် Easy Dab ကို OSI ထုတ်ကုန်များဖြင့်ရောနှောခြင်းမပြုသင့်ပေ။

မစ္စစ်ဝီလျံ (Ms. Williams) နှင့် မစ္စတာကယ်လ်ဝဲလ် (Mr. Caldwell) တို့သည် ဂျနေတာတက္ကသိုလ် (Janitor University) သို့ သွားရောက်ခဲ့ကြပြီး၊ မစ္စစ်ဝီလျံ (Ms. Williams) မှ ကျွန်ုပ်တို့အားသူမလေ့လာသင်ယူရရှိခဲ့ရသည်တို့ကို အကျဉ်းချုပ် ပြောပြခဲ့ပါသည်။ ထို့နောက်တွင် အဖွဲ့လိုက်သန့်ရှင်းရေးနှင့်ပတ်သတ်၍ အတိုချုံး ဆွေးနွေးမှု ပြုလုပ်ခဲ့ကြပါသည်။

မစ္စဘလန်း (Ms. Bland) မှ ငှားရမ်းခြင်းလုပ်ငန်းစဉ်နှင့်ပတ်သက်၍ မေးမြန်းခဲ့ပါသည်။ အထူးသဖြင့် အင်္ဂလိပ်စကားမပြော သော အလုပ်သမားများမှ ငှားရမ်းခြင်းဖြစ်စဉ်များကို မည်သို့သဘောပေါက်နိုင်မည်ဆို သည် မေးမြန်းခဲ့ပါသည်။ မစ္စတာမူး (Mr. Moo) မှ ကျွန်ုပ်တို့အား အချို့သော မြန်မာလူမျိုးများသည် ကျောင်းမတက်ခဲ့ဖူးကြောင်း နှင့် အချို့တို့သည် ယင်းတို့၏ ဒေသခံစကားများကို တစ်ခါမှ ဖတ်ခြင်း သို့မဟုတ် ရေးသားခဲ့ဖူးခြင်းမရှိကြောင်း ပြောပြပါသည်။ ထို့ကြောင့် ယင်းတို့သည် အင်္ဂလိပ်စာသင်ယူရသည့် အတန်းထဲတွင် သက်တောင့်သက်သာစွာ သင်ယူရန် အခက်အခဲရှိကြပါသည်။ မစ္စစ်အဲန်လန် (Ms. Elfland) မှ ယင်း အနေဖြင့် ထိုကိစ္စကို ဖြေရှင်းရန် နည်းလမ်းရှာဖွေမည်ဟု ပြောကြားခဲ့ပါသည်။ မစ္စတာချယ်ရွန် (Mr. Chiron) မှ တက္ကသိုလ်သည် မကြာမီက တယ်လီဖုန်းဖြင့် ကျွမ်းကျင်စွာ ဘာသာပြန်ပေးသည့် ဝန်ဆောင်မှု တစ်ခုကို ပြုလုပ်ပေးနေပြီ ဖြစ်ကြောင်း ကြီးကြပ်ရေးမှူးများအနေဖြင့် အကယ်၍ လိုအပ်ပါက တယ်လီဖုန်းအားဖြင့် ဆက်သွယ်မှုဖြင့် ဘာသာပြန်ခြင်းများကို ရရှိနိုင်မည်ကြောင်း ထပ်ပေါင်း ရှင်းပြခဲ့ပါသည်။

နောက်တစ်ကြိမ်အစည်းအဝေး

နောက်တစ်ကြိမ်အစည်းအဝေးကို ဧပြီလ ၁၂၊ ၂၀၁၂၊ ကြာသပတေးနေ့၊ မနက် ၇း၃၀ တွင် ချီး(မ်)/ကလပ်(ခ်) (Cheek-Clark) အစည်းအဝေးခန်းမတွင် ပြုလုပ်မည်ဖြစ်ပါသည်။